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ACTA DE LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT DE PRESSUPOSTOS 

PARTICIPATIUS DEL DISTRICTE DE SANT MARTI 
 
Data: Dilluns 3 d’octubre de 2022 a les 17:00 h 
Lloc: Sessió presencial a la Sala d’actes (Seu del Districte) 
 
Assistents (14 persones): 
 
Representants del les promotores de 6 dels 7 projectes seleccionats (1 representant per 
projecte). El grup impulsor del projecte de l’Hort del Clot, s’excusa per la seva absència: 
 

 Gemma Atienza (Projecte “Convertim el pati de l’Escola La Farigola en un 
pulmó verd del barri”) 

 Màrius Comorera (Projecte “Fem una superilla al Camp de l’Arpa del Clot”) 

 Joan Salgado (Projecte “Rehabilitem la nau annexa de Can Ricart per a usos 
comunitaris”) 

 Sonia Burgués (Projecte “Construïm una cuina a l’Escola la Pau”) 

 Ramon Maria Altisent (Projecte “Pacifiquem els entorns de l’Escola Pere IV i de 
l’Institut Quatre Cantons”) 

 Sandra Devesa (Projecte “Pacifiquem els entorns de l’Escola Pere IV i de 
l’Institut Quatre Cantons”) 

 Ángel Martín (Projecte “Consolidem urbanísticament la superilla del Poblenou”) 

 Patrick Clapper (Projecte “Consolidem urbanísticament la superilla del Poblenou”) 

 
Equip de govern del Districte de San Marti: 

 Francesc Xavier Bañón (Conseller Tècnic del Districte) 

 Eva Campos (Consellera Portaveu) 

 Alberto Cordobés (Conseller) 

 

Equip tècnic del Districte de San Marti: 
 Josep García Puga (Gerent del Districte) 

 
Referent de Democràcia Activa al Districte de San Marti: 

 Alícia Mullor 

 
Convidada de la Regidoria: 

 Júlia Trias (Cap de Gabinet de la Regidoria de Drets de Ciutadania i 
Participació) 
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Ordre del dia 
 

1. Benvinguda 
2. Presentació dels membres de la Comissió de Seguiment   
3. Objectius i calendari 
4. Estat dels projectes i properes reunions 
5.  Inauguracions 
6.  Torn obert de preguntes i aportacions 
 

 
 
1. Benvinguda 
 
L’Alícia Mullor dona la benvinguda a totes les persones assistents. 
 
 
2. Presentació dels membres de la Comissió de Seguiment 
 
Seguidament es dona la paraula a cadascuna de les persones membres d’aquesta 
Comissió per realitzar una ràpida presentació personal. 

 
3. Objectius i calendari 
 
L’Alícia Mullor, referent de participació, recorda que es tracta d’una reunió informativa i 
recorda quins són els objectius de la Comissió de Seguiment: impulsar el desenvolupament 
dels projectes, així com informar i rendir comptes de l’execució concreta de cadascun 
d’aquests projectes. També comenta el calendari previst de les reunions de la Comissió de 
Seguiment: primer i segon semestre de 2023. 
Per últim informa que, pròximament, cada grup impulsor rebrà una enquesta per valorar la 
fase d’execució dels Pressupostos Participatius, cada projecte en la mesura que estigui 
desenvolupat. Es podrà valorar o bé la fase de creació de l’avantprojecte i projecte executiu, o 
bé fins a l’execució de les obres. 

 
 
4. Estat dels projectes i properes reunions 
 
A continuació, es projecta una presentació i es procedeix a detallar la situació de cadascun 
dels 7 projectes i el seu nivell d’execució:  denominació del projecte, pressupost,
 previsió de d’execució i de finalització, òrgan executor i òrgans municipals implicats, 
així com la previsió de les pròximes reunions i l’estat actual del projecte. 
La Gemma Atienza, comenta que el pati de l’escola La Farigola està acabat. El problema és 
que l’accés extern a aquest patí (el que dona directament al carrer) està en molt mal estat. No 
estava inclòs al projecte donat que no pertany a l’escola i sinó al carrer (ajuntament). 
Igualment, des del grup impulsor comenten que, com que es tracta d’un patí obert, tant per 
facilitar que el veïnatge pugui gaudir del pati, com per una possible inauguració, caldria 
reparar aquest accés. 
 
La Sònia Burgés, diu que el menjador de l’Escola La Pau ja està finalitzat. Comenta que 
algunes rajoles estan soltes, fruit de les obres de la cuina que encara duren. 
´ 

Ramón María Altisent i Sandra Devesa, del projecte “Pacifiquem els entorns de l’Escola Pere 

IV i de l’Institut Quatre Cantons” expressen el seu descontent pel retard que ha patit el 

projecte. També la seva queixa en relació a la no instal·lació d’un radar pedagògic al Carrer 

Bilbao. El motiu que es va al·legar en el seu moment, va ser que es tractava d’una via bàsica. 

Posteriorment, ha sortit la notícia de que s’han instal·lat diversos radars a d’altres vies 

bàsiques amb l’objectiu de protegir els entorns escolars. 
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Per últim demanen d’instal·lació de bancs de pedra per evitar l’estacionament de vehicles, 

substituint les pilones metàl·liques que hi ha actualment al Carrer Antic de València. 

 

L’Àngel Martín i el Patrick Clapper del projecte “Consolidem urbanísticament la superilla del 

Poblenou” expressen que la coordinació entre el districte, BIMSA i el grup promotor podria ser 

millor.  

  

El Màrius Comorera del projecte “Fem una superilla al Camp de l’Arpa del Clot” pregunta si 

seria possible avançar amb algunes petites actuacions que no requerissin projecte executiu, 

com per exemple l’instal·lació d’una taula de ping pong.  

La Julia Trias explica que BIMSA gestiona els projectes com paquets, que inclouen tot i que no 

és possible subdividir-los en parts.  

 
 
5. Inauguracions 

 
La Julia Trias comparteix la voluntat que existeix des de la Regidoria de participació de donar 
suport institucional a la inauguració d’alguns projectes. Aquells projectes que estiguin acabats 
o que tinguin fet el projecte executiu abans del Març de 2023 podrien ser candidats a aquesta 
inauguració. També es tindria en compte l’impacte del projecte sobre el barri i la dimensió de 
l’actuació. 
Caldria valorar cada cas, si el grup impulsor està interessat, etc. 
En el cas de Sant Martí, les dues escoles es podrien inaugurar i es mostren interessades. La 
Gemma recorda que caldria resoldre el tema de l’accés al pati de La Farigola. 
Ramón Maria Altisent comenta que estaria bé, que es pogués ensenyar al veïnat amb imatges 
com quedaria l’espai, un cop acabades les obres. 
Julia respon que aquest és l’objectiu de fer un acte per compartir el projecte executiu. 
L’Àngel Martín comenta que això pot ajudar a integrar millor els canvis, per exemple, canvis en 
la circulació. 
Patrick afegeix la proposta de que, un cop finalitzades les obres, es posin plaques permanents 
per assenyalar que aquells espais han sigut fruit de la participació ciutadana. 

 
 

6. Torn obert de preguntes i aportacions 
 

Finalment, es dona als assistents la possibilitat de plantejar observacions i dubtes. Es respon 
a petites dubtes de les persones assistents i els dubtes i observacions concrets i particulars 
s’emplacen a les reunions tècniques amb les persones promotores. 
 

Joan Salgado del Projecte “Rehabilitem la nau annexa de Can Ricart per a usos comunitaris” 

diu que li agradaria poder dedicar temps d’alguna reunió de la Comissió per compartir 

valoracions sobre el funcionament del procés, per exemple, sobre tota l’etapa de votacions a 

la plataforma Decidim. L’Alicia Mullor respon que amb l’enquesta de valoració que s’enviarà es 

podrà valorar la etapa posterior: redacció de l’avantprojecte/projecte executiu. Ell comenta, 

que igualment li sembla interessant el fet de fer valoració grupalment enlloc d’individualment. 
 
Per finalitzar la reunió, s’agraeix la presencia de totes les persones participants i s’informa que 
s’enviarà un acta resum de la sessió així com la presentació de suport utilitzada. 
 
Sense més intervencions, a les 18:00h es tanca la sessió.  


